



Certificate of Academic Program Accreditation

In accordance with the Higher Education Law No. 3 of 2005, and its amendments, and based on the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council Resolution No. (284/2025) issued on 24 March 2025, it is decided to award the academic accreditation for the academic program:

Bachelor of Accounting and Finance

Gulf University

and this accreditation is valid for five years from the issuance date of the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council

شهادة الاعتماد الأكاديمي البرامجي

استناداً إلى القانون رقم (3) لسنة 2005 بشأن التعليم العالي وتعديلاته، وبناءً على قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي رقم (2025/284) الصادر بتاريخ 24 مارس 2025، فقد تقرر منح الاعتماد الأكاديمي للبرنامج الأكاديمي:

بكالوريوس في المحاسبة والمالية

الجامعة الخليجية

ويكون هذا الاعتماد سارياً مدة خمس سنوات من تاريخ صدور قرار

مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

Dr. Mohamed bin Mubarak Juma
Minister of Education, Chairman of the Board
of Trustees of the Higher Education Council

Issued on April 2025

الدكتور محمد بن مبارك جمعة
وزير التربية والتعليم
رئيس مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

حُرر في أبريل 2025



Certificate of Academic Program Accreditation

In accordance with the Higher Education Law No. 3 of 2005, and its amendments, and based on the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council Resolution No. (284/2025) issued on 24 March 2025, it is decided to award the academic accreditation for the academic program:

**Bachelor of Mass Communication (Digital Media
Track, Digital Public Relations Track)**

Gulf University

and this accreditation is valid for five years from the issuance date of the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council

شهادة الاعتماد الأكاديمي البرامجي

استناداً إلى القانون رقم (3) لسنة 2005 بشأن التعليم العالي وتعديلاته، وبناءً على قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي رقم (2025/284) الصادر بتاريخ 24 مارس 2025، فقد تقرر منح الاعتماد الأكاديمي للبرنامج الأكاديمي:

بكالوريوس في الإعلام

(مسار الإعلام الرقمي - مسار العلاقات العامة الرقمية)

الجامعة الخليجية

ويكون هذا الاعتماد سارياً مدة خمس سنوات من تاريخ صدور قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

Dr. Mohamed bin Mubarak Juma
Minister of Education, Chairman of the Board
of Trustees of the Higher Education Council

Issued on April 2025

الدكتور محمد بن مبارك جمعة
وزير التربية والتعليم
رئيس مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

خُرر في أبريل 2025



Certificate of Academic Program Accreditation

In accordance with the Higher Education Law No. 3 of 2005, and its amendments, and based on the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council Resolution No. (284/2025) issued on 24 March 2025, it is decided to award the academic accreditation for the academic program:

Bachelor of Interior Design Engineering

Gulf University

and this accreditation is valid for five years from the issuance date of the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council

شهادة الاعتماد الأكاديمي البرامجي

استناداً إلى القانون رقم (3) لسنة 2005 بشأن التعليم العالي وتعديلاته، وبناءً على قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي رقم (2025/284) الصادر بتاريخ 24 مارس 2025، فقد تقرر منح الاعتماد الأكاديمي للبرنامج الأكاديمي:

بكالوريوس في هندسة التصميم الداخلي

الجامعة الخليجية

ويكون هذا الاعتماد سارياً مدة خمس سنوات من تاريخ صدور قرار

مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

.....
Dr. Mohamed bin Mubarak Juma الدكتور محمد بن مبارك جمعة
Minister of Education, Chairman of the Board وزير التربية والتعليم
of Trustees of the Higher Education Council رئيس مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

Issued on April 2025

حُرر في أبريل 2025



Certificate of Academic Program Accreditation

In accordance with the Higher Education Law No. 3 of 2005, and its amendments, and based on the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council Resolution No. (284/2025) issued on 24 March 2025, it is decided to award the academic accreditation for the academic program:

Bachelor of Human Resources Management
Gulf University

and this accreditation is valid for five years from the issuance date of the Resolution of the Board of Trustees of the Higher Education Council

شهادة الاعتماد الأكاديمي البرامجي

استناداً إلى القانون رقم (3) لسنة 2005 بشأن التعليم العالي وتعديلاته، وبناءً على قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي رقم (2025/284) الصادر بتاريخ 24 مارس 2025، فقد تقرر منح الاعتماد الأكاديمي للبرنامج الأكاديمي:

بكالوريوس في إدارة الموارد البشرية
الجامعة الخليجية

ويكون هذا الاعتماد سارياً مدة خمس سنوات من تاريخ صدور قرار مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

.....
Dr. Mohamed bin Mubarak Juma
Minister of Education, Chairman of the Board
of Trustees of the Higher Education Council

Issued on April 2025

الدكتور محمد بن مبارك جمعة
وزير التربية والتعليم
رئيس مجلس أمناء مجلس التعليم العالي

حُرر في أبريل 2025